

Biblical Reflection 16:  
(In Burmese)

မြန်မာပြည်ရှိ ချစ်ခင်ရပါသော မိတ်ဆွေ၊လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်နှင့်ကျောင်းသား/သူများ အတွက် သမ္မာကျမ်းဆိုင်ရာအတွေးအမြင် ၁၆- မျှော်လင့်ခြင်းကို မစွန့်လွှတ်လိုက်ပါနှင့် တစ်နေ့မှာ ဒီကြောက်မက်ဖွယ်ရာတွေအားလုံး ကုန်လွန်သွားမှာပါ။

ရှေးက ယုဒပြည်ရှိ အစ္စရေးလ်လူမျိုးများသည် ဘာဘုလုန်တိုင်းပြည်တွင် နှစ်၇၀ ကျွန်ပြုခဲ့ရသော်လည်း သူတို့ကို ဖမ်းဆီးသောဘုရင် နန်းကျသွားသောအခါ အစ္စရေးလ်တို့ အိမ်ပြန်ခွင့်ရရှိခဲ့ကြသည်။ ၁၉၁၈ စပိန်တုပ်ကွေး ကပ်ရောဂါကြောင့် ၂နှစ်အတွင်း ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် လူသန်းနှင့်ချီသေဆုံးခဲ့ရသော်လည်း တစ်နေ့တွင် ထိုဗိုင်းရပ်စ် ကူးစက်မှုရပ်တန့်သွားပြီး လူသားများလည်း မိမိတို့ ဘဝအတိုင်းဆက်လက်နေထိုင်အသက်ရှင်နိုင်ခဲ့ကြသည်။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ် ကြောင့်လည်း လူသန်းနှင့်ချီ ဆိုးရွားစွာခံစားခဲ့ကြရသော်လည်း ထိုစစ်ကြီးလည်း ပြီးဆုံးခဲ့ပါသည်။ မကောင်းမှုလုပ်သူများ ကျဆုံးခဲ့ကြသည်။ တိုင်းနိုင်ငံများလည်း ပြန်လည်ထူထောင်လာခဲ့ကြသည်။

လူ့သမိုင်းတွင် ထိုသို့အဖြစ်များရှိခဲ့သည်။ အကျပ်အတည်းများကတော့ ဖြစ်လိုက်၊ပျက်လိုက်နှင့် ရှိနေပါသော်လည်း အရှုံးမပေးသူတို့အဖို့.. ဘုရား၏ဂရုဏာနှင့်ကျေးဇူးတော်ကို ယုံကြည်သူတို့အဖို့ အသစ်သောရှင်သန်ခွင့်ကို ရရှိကြ လေသည်။

သို့ပါသော်လည်း အမှောင်ထုကြီးစိုးလွန်းသဖြင့်၊ အန္တရာယ်ကြီးမားလွန်းသဖြင့် မျှော်လင့်ချက်များပျောက်ဆုံးကာ အရာအားလုံးဆုံးရှုံးကုန်ပြီဟု သင်ခံစားရနိုင်ပါသည်။ မြန်မာပြည်တွင် အာဏာသိမ်းမှုဖြစ်သည်..ယခု ကပ်ရောဂါ နှိပ်စက်ပြန်သည်။ ဘယ်သူတွေဖျားပြီး၊ ဘယ်သူဆေးရုံရောက်မည်၊ ဘယ်သူသေဆုံးမည်ကို မပြောနိုင်တော့ပေ။ နေရက်တိုင်းက နာကျင်မှု၊ မျက်ရည်၊ အကြောက်တရားဖြင့်သာ ပြည့်နှက်နေတော့သည်။ ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်သူဖြစ်သည့်အတွက် ကယ်မမှုအတွက်အော်ဟစ်ဆုတောင်းနေသော်လည်း အခြေအနေက ဆိုးသည်ထက် ပို၍ဆိုးလာနေသည်။ ဆာလံ ၄၃ သည် ယခုလိုအချိန်မျိုးအတွက်ဆုတောင်းခံယူနေခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ထိုဆာလံကို အသံကျယ်ကျယ်၊ ဖြည်းဖြည်းချင်း စဉ်းစားဆင်ခြင်လျက် ၂ကြိမ် ၃ကြိမ် ဖတ်ရှုကြည့်ပါ..။

အိုဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်အမှု၌ တရားဆုံးဖြတ် တော်မူပါ။ ကရုဏာမရှိသော လူမျိုးတဘက်ကနေ၍ အကျွန်ုပ်အမှုကို စောင့်တော်မူပါ။ သစ္စာမရှိ၊ မတရား သောသူ၏လက်မှ အကျွန်ုပ်ကို ကယ်လွှတ်တော်မူပါ။ ကိုယ်တော်သည် အကျွန်ုပ်ခိုလှုံရာ ဘုရား ဖြစ်တော်မူ၏။ အကျွန်ုပ်ကိုအဘယ်ကြောင့် စွန့်ပစ်တော်မူ သနည်း။ ရန်သူညှဉ်းဆဲနှိပ်စက်ခြင်းကိုခံရ၍၊ အကျွန်ုပ်သည် ကြမ်းတမ်းသော အဝတ်ကိုဝတ်လျက် အဘယ် ကြောင့် နေရပါသနည်း။ (အပိုဒ်ငယ် ၁-၂)

အလင်းတော်နှင့်သစ္စာတော်ကို စေလွှတ်တော်မူ ပါ။ သူတို့သည် လမ်းပြ၍ သန့်ရှင်းသောတောင်တော်သို့၎င်း၊ တဲတော်သို့၎င်း အကျွန်ုပ်ကို ပို့ဆောင်ပါစေသော။ သို့ပြုလျှင် ဘုရားသခင်၏ ယဇ်ပလ္လင်သို့၎င်း၊ အကျွန်ုပ် ဝမ်းမြောက်ရွှင်လန်းရာ ဘုရားသခင်ထံတော် သို့၎င်း အကျွန်ုပ်သည် ရောက်လာ၍၊ ကိုယ်တော်ကို စောင်းတီးလျက် ချီးမွမ်းထောမနာပြုပါမည်ဘုရား၊ အကျွန်ုပ်ဘုရား။ (အပိုဒ်ငယ် ၃-၄)

အိုငါ့ဝိညာဉ်၊ သင်သည်အဘယ်ကြောင့် ညှိုးငယ် သနည်း။ ငါ့အထဲမှာအဘယ်ကြောင့် မငြိမ်မဝပ်ရှိသ နည်း။ ဘုရားသခင်ကို မြော်လင့်လျက်နေလော့။ ငါ့ကို ကယ်တင်တော်မူသောအရှင်၊ ငါ့ကိုးကွယ်သောဘုရား သခင်၏ကျေးဇူးတော်ကို ငါချီးမွမ်းထောမနာ ပြုရလေအံ့ သတည်း။ (အပိုဒ်ငယ် ၅)

ဤဆာလံကို ဆင်ခြင်ရင်း ကျမ်းရေးသူသည် သူ၏အတွေးအမြင် နှလုံးသား၊ ယုံကြည်မှုအားလုံးကို ဆုတောင်းချက် ထဲတွင်ထည့်သွင်း၍ ဆုတောင်းသွားသည်ကို ဆင်ခြင်ကြည့်ပါ။

. သူခံစားနေရသော ဒုက္ခများထဲမှ ဘုရားသခင်၏ကယ်တင်ခြင်းကို စိတ်အားထက်သန်စွာ၊ ပွင့်လင်းစွာဆုတောင်း နေသည်- သင်လည်း မြန်မာပြည်ကြီးအတွက် ဤသို့ဆုတောင်းနေသည်။ (အပိုဒ်ငယ် ၁-၂)

. သို့သော်ရန်သူများအပေါ် ရုပ်ခန္ဓာအားဖြင့်သာအနိုင်ရသည်ကိုဆုတောင်းခြင်းမဟုတ်။ ဤအမှောင်ထုထဲမှ ဘုရား၏အလင်း၊ အမှန်တရား သူ့အပေါ်သက်ရောက်ရန်ဆုတောင်းသည်- ဤသည်မှာ ဆုတောင်းချက်ထဲတွင် တွေ့ရသည့် ဝိညာဉ်ရေးလမ်းညွှန်ချက်ဖြစ်သည်။

. ပျော်ရွှင်ခြင်းကို တစ်ဖန်ခံစားနိုင်ရန် သူ့မျှော်လင့်သည်။ ထိုမျှော်လင့်ခြင်းသည် ဘုရားထံမှ သူ့ဘဝထဲသို့ရောက်ရှိ လာခြင်းဖြစ်သည်။ သူ၏စိတ်နှလုံးအလို၊ ဘုရားသခင်အပေါ်ချစ်ခြင်းတို့သည် ပေါင်းစပ်လျက်ရှိသည်။ (အပိုဒ်ငယ် ၄)

. သူ့ကိုယ်သူနှစ်သိမ့်သည်။ ဘုရားမည်သို့ကူညီမည်ကိုသူမသိသော်လည်း ဘုရားတစ်ပါးတည်းသာ မျှော်လင့်ခြင်း အရင်းအမြစ်ဖြစ်ကြောင်းသူသိသည်။ ဤသည်မှာ လက်ရှိအခြေအနေအပေါ်အခြေမခံသော ယုံကြည်ခြင်း စကားလုံးဖြစ်သည်။ (အပိုဒ်ငယ် ၅)

အချို့သောသူတို့မှာ မတောင့်ခံနိုင်သောအခြေအနေသို့ရောက်နေကြောင်း ကျွန်ုပ်သိပါသည်။ ဘဝ၏အခက်ခဲဆုံး အကျပ်အတည်းကိုခံစားနေရခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုချိန်တွင် အသက်ရှင်သန်နိုင်အောင်သာ အားထုတ်နေရချိန်ဖြစ် သည်။ မိမိကိုယ်ကို၊ မိမိ မိသားစုကို၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင်က လူများကို ကူညီကယ်ဆယ်ပေးနိုင်ရန် အသိသတိဖြင့် ယှဉ်လျက်အစွမ်းကုန်လုပ်ဆောင်နေရချိန်ဖြစ်ပါသည်။ မျှော်လင့်ခြင်းကို မစွန့်လွှတ်လိုက်ပါနှင့်။ ဘုရားကိုမစွန့်လွှတ်လိုက်ပါနှင့်။ အကောင်းဆုံးတစ်နေ့ ပြန်ရောက်လာမှာပါ။

ခရစ်တော်၏မေတ္တာဖြင့်  
Dr. Tim @ ဦးထင်ကျော်

သင်တို့သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးအားဖြင့် မျှော်လင့်ခြင်း ပါရမီနှင့်ကြွယ်ဝစေခြင်းငှါ၊  
ယုံကြည်သော စိတ်ရှိ၍ ဝမ်းမြောက်သက်သာခြင်း အမျိုးမျိုးတို့နှင့် ပြည့်စုံမည်အကြောင်း မျှော်လင့်ခြင်း ၏  
အရှင်ဘုရားသခင်သည် ကယ်မသနားတော်မူပါစေသော။

